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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.3.2023 

 Protokół 

LIII Sesja Rady Gminy w dniu 24 kwietnia 2023 r. 
Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2023 r. o godz. 16:00, a 
zakończono o godz. 17:54 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 
2. Alina Frąckowiak 
3. Katarzyna Gomułkiewicz 
4. Tomasz Grabowski 
5. Jerzy Grześkowiak 
6. Jolanta Jóźwiak 
7. Kamila Kołacka 
8. Paweł Kurpik 
9. Zbigniew Łyszczarz 
10. Michał Maliński 
11. Michał Marciniak 
12. Ewaryst Pankowski 
13. Marek Stroiwąs 
14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Bartłomiej Mieloch 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 

4. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Marcin Baraniak, Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 

7. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

8. Przemysław Łukaszyk, Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 

9. Justyna Teichman, Dyrektor CUW Zaniemyśl (w zastępstwie) 



str. 2 

 

10. Katarzyna Kicinska-Pajchrowska, Dyrektor GOK Zaniemyśl 

11. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

12. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak  
Dzień dobry Państwu, proszę też o ciszę na widowni jeżeli można, otwieram LIII(53) sesję Rady 
Gminy Zaniemyśl, na wstępnie bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów 
Radnych, witam Panią Wójt, Panią Justynę Dąbrowską, witam naszą radczynię prawną Panią 
Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, witam Sekretarz Gminy Panią Sobkowiak, Danutę 
Sobkowiak, przepraszam, bardzo serdecznie witam Państwa Sołtysów, Panie i Panów Sołtysów, 
witam serdecznie Dyrektorów Szkół i Przedszkoli, witam także kierownika, przepraszam Prezesa 
naszej spółki gminnej Pana Przemysława Łukaszyka, bardzo serdecznie także witam 
Kierowników Referatów Urzędu Gminy i wszystkich mieszkańców obserwujących naszą sesję w 
Internecie 
 
2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak  

chciałem stwierdzić teraz, że w sesji uczestniczy 14 radnych co jest wystarczającą ilością do 
podejmowania prawomocnych uchwał 
 
 
3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak  
pozwolę teraz przedstawić sobie porządek obrad i od razu tutaj informację RODO chciałem 
Państwu powiedzieć, że jest wywieszona informacja przy wejściu do ośrodka, naszej sali, 
Gminnego Ośrodka Kultury, a także zamieszczona jest w naszej Esesji i BIP-ie, 
 
1. Otwarcie posiedzenia, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 
2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości, 
2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023, 
3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 
4) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023 

– 2026” wraz z „Prognozą Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023-2026”, 
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5) w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki 
działającej pod firmą Wielkopolskie Centrum Recyklingu - spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Jarocinie, 

6) w sprawie przedłużenia rozpatrzenia skargi. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zamknięcie sesji. 
 
dobrze drodzy Państwo chciałem wprowadzić drobną zmianę w porządku obrad, w punkcie 7 
podjęcie uchwał, w podpunkcie pierwszym mamy w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 
darowizny nieruchomości i tu chcieliśmy zamienić, zamienić z punktem, z punktem 5 w sprawie 
wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym spółki działającej pod nazwą 
Wielkopolskie Centrum Recyklingu i pozwolę sobie przeczytać porządek obrad w nowej wersji i 
tu bym bardzo prosił Państwa Radnych o przegłosowanie zmian w porządku 
 
i tu bym bardzo prosił Państwa Radnych o przegłosowanie zmian w porządku  
 
radna Kamila Kołacka 
Panie Przewodniczący mam pytanie, zgłosiłam się, co na celu ma ta zmiana, czy, co to zmienia 
ten, ta zmiana tego porządku, tego punktu piątego na pierwszy  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
nie wszyscy Radni mogą do końca sesji być po prostu i  
 
radna Kamila Kołacka 
ok, rozumiem, dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Radny Tomasz Grabowski  
 
radny Tomasz Grabowski 
bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący też a propos porządku obrad, chciałbym wprowadzić do 
porządku obrad dodatkową uchwałę, jeżeli Państwo pozwolicie to przeczytam uchwałę, jest to 
uchwała zmieniająca uchwałę XXXV/237/2017 Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie wyrażenia 
zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w najem części nieruchomości będącej w 
trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia niniejszej umowy, chodzi o dodatkowe powierzchnie dla 'Czerwonych Lwów' w Pałacu, 
w uzasadnieniu mamy napisane, że uchwała dotyczy zgody na wyrażenie, na zwiększenie o 
20,64 do 122,64 metrów kwadratowych łącznej powierzchni oddanej w  najem dla Grupy 
Motocyklowej Czerwone Lewy Zaniemyśl przez trwałego zarządcę to jest Szkołę Podstawową 
imienia Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, w uchwale nr XXXV/237/2017 Rady 
Gminy Zaniemyśl w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w 
najem części nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Rada Gminy Zaniemyśl wyraziła zgodę 
na wynajem 102 m, zwiększenie powierzchni najmu uzasadnione jest koniecznością 
zapewnienia właściwych warunków lokalowych dla poszerzonej realizacji zadań statutowych 
Stowarzyszenia Grupa Motocyklowa Czerwone Lwy w Zaniemyślu, remont i zagospodarowanie 
zwiększonej powierzchni zgodnie z przeznaczeniem wykonane zostaną na koszt najemcy 
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ponadto stowarzyszenie ponosić będzie koszty utrzymania i eksploatacji przedmiotu najmu, w 
tym stanie rzeczy podjęcie niniejszej uchwały jest faktycznie i praktycznie uzasadnione  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Pani mecenas  
 
Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska 
dzień dobry, witam wszystkich, Pana Przewodniczącego i Szanowną Radę tu taka uwaga taka, że 
zgodnie ze statutem naszym taki projekt musi być zaopiniowany i nie wiem czy też nie powinien 
być zaprezentowany wcześniej na posiedzeniu komisji  
 
radny Michał Marciniak 
jeżeli ja mogę, zgodnie z zapisami paragrafu 52 punkt 1 statusu Gminy Zaniemyśl inicjatywę 
uchwałodawczą posiada każdy z radnych oraz wójt, jest to inicjatywa pojedynczego radnego, 
która może być zgłoszona na sesji, gdyby to była inicjatywa klubu radnych wówczas musiałaby 
ona zgodnie ze statusem być zgłoszona na tydzień przed sesją, w związku z tym, że jest to 
inicjatywa jednego radnego ma on zgodnie ze statusem i ustawą o samorządzie gminnym 
prawo zgłosić tą uchwałę w dniu dzisiejszym i Panu Przewodniczącemu nie pozostaje nic innego 
jak to przegłosować dziękuję, może Pani mecenas to sprawdzić w przepisach obowiązujących  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dobrze drodzy Państwo, Pani mecenas czy najpierw musimy jedno głosowanie przeprowadzić 
pierwsze o zmianie porządku, a później o wprowadzenie dodatkowej uchwały, tak bardzo 
proszę Radna Katarzyna Gomułkiewicz  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
bardzo dziękuję, jeszcze ja poprosiłam o głos, żeby znalazła się chwila jednak nie wpisana do 
porządku obrad ale chwila na zapoznanie się z tym projektem uchwały tak, że, bo możemy teraz 
głosować zmianę porządku obrad i przyjąć tą uchwałę, że będzie procedowana to jeszcze o 
niczym nie przesądza natomiast faktycznie byłoby lepiej jak byśmy mieli chwilę na jej 
zapoznanie się tak, że gdyby się znalazł gdzieś w porządku obrad moment na parę minut 
przerwy to pewnie byłoby okej  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dobrze to musimy przeprowadzić i tak głosowanie drodzy Państwo tylko pytanie do Pani 
mecenas czy dwa głosowania przeprowadzamy  
 
Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska 
ja myślę, że tak  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
zmianę porządku kolejności punktów  
 
Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska 
myślę, że tak, bo każdy z tych wniosków jest inny i radni mogą przy każdym inaczej zagłosować, 
bo za jednym punktem mogą być za, za innym nie, każda zmiana wymaga głosowania  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
Drodzy Państwo to teraz będziemy głosować zamianę punktów w porządku obrad, kto jest za 
tym, aby taka zamiana mogła nastąpić, bardzo proszę o podłączenie  
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
zmiany porządku obrad w pkt 7, ppkt 5 jako ppkt 1 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Ewaryst 
Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
PRZECIW (2) 
Michał Maliński, Michał Marciniak 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że porządek został zmieniony czyli punkty zostały zamienione, a teraz przejdziemy 
do głosowania o wprowadzenie dodatkowej uchwały do porządku obrad, czy mógłbym jeszcze 
ewentualnie tytuł projektu uchwały, bo chciałem odczytać go przed 
 
Radny Tomasz Grabowski 
 
uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXV czy może podać do, będzie szybciej 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
 
drodzy Państwo będziemy głosować w tej chwili nad tym czy ta uchwała wejdzie do porządku 
obrad, uchwała zmieniająca uchwałę numer XXXV/237/2017 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 
września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną 
wynajem części nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu, proszę o głosowanie 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały: zmieniająca uchwałę Nr XXXV/237/2017 
Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
przez jednostkę organizacyjną w najem części nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej 
jednostki oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Kamila Kołacka, Zbigniew 
Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że projekt uchwały wszedł do porządku obrad, będzie w podpunkcie 7, pozwolę 
teraz przeczytać od początku porządek obrad po wprowadzeniu dodatkowej uchwały 
 
1. Otwarcie posiedzenia, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 
2. Stwierdzenie quorum Radnych. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki 
działającej pod firmą Wielkopolskie Centrum Recyklingu - spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością w Jarocinie, 
2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023, 
3) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 
4) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023 

– 2026” wraz z „Prognozą Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023-2026”, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie darowizny nieruchomości, 
6) w sprawie przedłużenia rozpatrzenia skargi, 
7) projekt uchwały zmieniająca uchwałę nr XXXV/237/2017 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 
25 września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę 
organizacyjną w najem część nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej jednostki 
oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 

8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zamknięcie sesji. 
przejdziemy teraz do punktu czwartego informacje Wójta z działalności międzysesyjnej, bardzo 
proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji 
 
 
4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, pierwsze informacje z zakresu 
budżetu, zmian w budżecie, w okresie międzysesyjnym wydałam jedno zarządzenie zmieniające 
budżet to jest zarządzenie z dnia 31 marca, w którym dokonano przeniesień wydatków między 
paragrafami w ramach wydatków Urzędu Gminy kwota 25000 zł, w ramach wydatków 
Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Zaniemyślu kwota 13000 zł, wprowadzono także po 
stronie dochodów i wydatków środki z funduszu pomocowego w wysokości 78319 zł na 
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edukację dzieci z Ukrainy i teraz informacje z Referatu Inwestycji, w dniu 29 marca 2023 roku po 
zmianach ponownie ogłoszono przetarg na budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 
Komunalnych, w dniu 13 kwietnia otwarto przetarg, w którym złożono 5 ofert, oferty opiewają 
między 3 444 000,00 a 4 900 320,00 zł, obecnie trwa weryfikacja ofert, w związku z zamiarem 
przeprowadzenia modernizacji oświetlenia ulicznego przy Urzędzie Gminy Zaniemyśl dokonano 
rozeznania rynku w celu przeprowadzenia tej inwestycji, wpłynęła jedna oferta od firmy 
Energosieci spółka cywilna z Pyzdr na kwotę 77000 zł brutto, a to jest łącznie dokumentacja 
projektowa wraz z wykonawstwem, trwa realizacja funduszy sołeckich w miejscowości Zwola 
realizowana jest altana drewniana przy świetlicy wiejskiej zgodnie z umową z dnia 28 marca, to 
jest inwestycja na kwotę 12999 zł, realizacja do 28 kwietnia, na terenie Gminy Zaniemyśl trwa 
zamiatanie mechaniczne jezdni realizowane w ramach umowy z Zakładem Gospodarki 
Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Zaniemyślu, to jest zamiatanie, będzie 
nas kosztowało 26190 zł, przygotowana została dokumentacja koncepcyjna placu Berwińskiego 
w Zaniemyślu zgodnie z umową z ubiegłego roku zawartą z firmą PL.architekci Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Poznaniu na kwotę, ta koncepcja na kwotę 49000  
złotych, z koncepcją zapoznać można się w biurze podawczym Urzędu Gminy Zaniemyśl jest ona 
tam wywieszona przy tablicy ogłoszeń, w niedługim czasie pojawi się również na stronie 
internetowej i na Facebooku, przekazano plac budowy wykonawcy Skateparku Zaniemyśl i 
rozpoczęły już się prace budowlane i cały czas jeszcze trwają prace budowlane rewitalizacyjne 
plaży w Zaniemyślu, z zakresu właściwości Referatu Organizacyjnego, 19 kwietnia ogłoszone 
zostały konkursy dla organizacji pozarządowych każdy po 3000 zł w zakresie ekologii i ochrony 
zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego, kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i 
dziedzictwa narodowego, turystyki i krajoznawstwa, termin składania ofert mija 11 maja o 
godzinie 15:00, szczegóły dostępne między innymi na stronie internetowej oraz w Biuletynie 
Informacji Publicznej, promocja Gminy, Zaniemyskie Rowerowanie 2023, chcemy zorganizować 
7 rajdów rowerowych na terenie Gminy Zaniemyśl, pierwszy rajd odbędzie się 3 maja, zapisy 
uczestników przyjmowane są na Orliku w godzinach pracy obiektu, celem działania jest 
upowszechnienie aktywnych form wypoczynku jak również stworzenie okazji do poznania 
naszej gminy poprzez atrakcyjne trasy przejazdu będzie to także sposobność do integrowania 
społeczności lokalnej z wykorzystaniem oczywiście aplikacji Aktywne Miasta, dla Zaniemyśla, dla 
Zaniemyśla już przejechano w tej aplikacji 1406 km, lider rankingu przejechał ponad 270 km, 
zachęcamy bardzo serdecznie do skorzystania z tej aplikacji, rozpoczynamy akcję informacyjną 
dotyczącą przyjęcia przez Zaniemyśl statusu miasta, plakaty, ulotki, planujemy zorganizowanie 
otwartego spotkania z Wójtem, by dać szansę mieszkańcom Gminy na zadanie pytań i 
rozwiązanie ich wątpliwości, rozpoczęto prace nad nową stroną internetową oraz Biuletynem 
Informacji Publicznych w ramach Programu Cyfrowa Gmina, zgodnie z umową nowe strony 
będą dostosowane do wymaganych prawem standardów dostępności i cyberbezpieczeństwa, 
prace nad Strategią Rozwoju Gminy Zaniemyśl 2030+ dobiegają końca, projekt Strategii uzyskał 
pozytywne opinie Wojewódzkiej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej oraz Regionalnej Dyrekcji 
Ochrony Środowiska, projekt jest dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy w 
zakładce konsultacje 2022, na następnej sesji dokument zostanie oficjalnie przedłożony wraz z 
uchwałą, w Biurze Obsługi Klienta Gminy Zaniemyśl można uzyskać informacje na temat 
dofinansowania w ramach Programu Czyste Powietrze, zakres dofinansowania obejmuje 
budynki mieszkalne jednorodzinne i dotyczy między innymi wymiany nieefektywnych źródeł 
ciepła na paliwa stałe, modernizacji instalacji wewnętrznych centralnego ogrzewania, ocieplania 
przegród budowlanych, wymiany stolarki zewnętrznej (okna, drzwi bramy garażowe), 
mikroinstalacji fotowoltaicznej, teraz informacje w zakresie gospodarki nieruchomościami i 
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ochrony zabytków, rolnictwa i ochrony przyrody, w okresie międzysesyjnym zostały wydane 
następujące zarządzenia, zarządzenie numer 619 z dnia 21 kwietnia w sprawie przyznania 
dotacji celowej Gminnej Spółce Wodnej Zaniemyśl z siedzibą w Jeziorach Małych, zarządzenie 
nr 613 z dnia 18 kwietnia w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości rolnych przeznaczonych 
do wydzierżawienia w drodze przetargu ustnego ograniczonego dotyczy części działki gruntu o 
numerze ewidencyjnym 83/4 obręb ewidencyjny Lubonieczek, zarządzenie nr 610 z dnia 11 
kwietnia w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do wydzierżawienia w 
drodze bezprzetargowej dotyczy części działki gruntu o numerze 276 obręb ewidencyjny 
Zaniemyśl ulica Kilińskiego, zarządzenie nr 609 z dnia 11 kwietnia w sprawie ustalenia 
minimalnych stawek czynszu za najem lub dzierżawę nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Zaniemyśl, w Referacie trwają prace nad ustanowieniem dwóch nowych użytków 
ekologicznych w Gminie, użytki ekologiczne będą zlokalizowane na gruntach będących 
własnością Gminy Zaniemyśl w miejscowości Kępa Wielka działka 144 i 147 oraz Zwola działka 
130 i 176, oprócz tego planowane są uchwały dotyczące uporządkowania zapisów w 
poprzednich trzech uchwałach w sprawie istniejących użytku ekologicznych, zostały skierowane 
pisma w tych sprawach do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Poznaniu, teraz 
informacje z Zakładu Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
Zaniemyślu, gospodarka wodno-ściekowa, 5 kwietnia usunięto awarię systemu napowietrzania 
stawu nr 1 w Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Jeziorach Małych, w dniu 7 kwietnia usunięto 
awarię przyłącza wodociągowego w miejscowości Pigłowice, w dniach 29-30 marca spółka 
usunęła zator kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łękno, na zlecenie odbiorcy usług od dnia 
13 kwietnia spółka rozpoczęła wykonywanie wewnętrznej instalacji kanalizacji sanitarnej w 
miejscowości Zaniemyśl długości 138 m bieżących z siedmioma studniami kanalizacyjnymi oraz 
wykonanie wewnętrznej instalacji wodociągowej o planowanej długości 170 m bieżących, 18 
kwietnia usunięto awarię sieci kanalizacji sanitarnej na ulicy Topolowej w Zaniemyślu, w okresie 
międzysesyjnym wystawiono 25 upomnień za zaległości wobec spółki i w okresie 
międzysesyjnym wykonano jedno przyłącze wodociągowe, teraz informacje co działo się na Hali 
widowiskowo-sportowej, w dniach 24-27 marca odbył się kiermasz militarny, 2 kwietnia odbył 
się kiermasz wielkanocny, w dniu 1 kwietnia odbył się pierwszy turniej unihokeja, 
wynajmowano szatnie na meczu drużyny Kłos Zaniemyśl oraz szkółki piłkarskiej Gol, od dnia 1 
kwietnia otwarto gabinet dietetyczny, nadal odbywają się zajęcia z zajęcia Jogi, w związku z 
korzystnymi warunkami pogodowymi niestety zmniejszyła się ilość zajęć prowadzonych na hali, 
została uruchomiona nowa strona internetowa, na której docelowo do kolejnego sezonu 
planujemy wprowadzić zapisy online, adres strony to halazaniemysl.pl, 14 kwietnia odbył się 
gminny etap konkursu 'Bezpieczeństwo w ruchu drogowym', z działalności usługowej to 7 
kwietnia na zlecenie Gminy Zaniemyśl wykonano usługę usunięcia gałęzi po niezbędnych 
cięciach koron drzew w miejscowości Mądre, spółka na zlecenie Gminy wykonuje sprzątanie 
poboczy dróg gminnych, zamiatanie z pozostałości z zimowego utrzymania dróg, Zakład na 
zlecenie mieszkańców wykonał usługi koparko-ładowarką w ilości 30 godzin, spółka na bieżąco 
świadczy usługi wywozu nieczystości z terenu Gminy Zaniemyśl i cyklicznie wykonuje 
porządkowanie ścieżki pieszo-rowerowej i koszy na śmieci, informacja dotycząca oświaty, 
Szkolne Schronisko Młodzieżowe w Zaniemyślu, rozpoczął się remont obiektu, w dniu 14 
kwietnia podpisano umowę z firmą PRO-MAKE Przemysław Michalewicz z siedzibą w Dąbrowie 
na remont budynku szkolnego, schroniska młodzieżowego, modernizacja obejmuje 10 pokoi, 
biuro, korytarz i dwa wiatrołapy, zakres prac remontowych to demontaż istniejących 
elementów wyposażenia oraz wywóz i utylizacja w tym mebli, demontaż posadzki i wykonanie 
wylewki betonowej, demontaż instalacji elektrycznej i wykonanie nowej instalacji elektrycznej 
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wraz z punktami elektrycznymi oraz montażem lamp i gniazd, szpachlowanie, szlifowanie, 
gruntowanie i malowanie ścian wraz z sufitem, położenie płytek podłogowych 
drewnopodobnych i cokołów, zakup i montaż drzwi wewnątrzlokalowych oraz malowanie 
ościeżnic, koszt wymienionych prac wyniesie 128900 zł netto, termin zakończenia inwestycji 
wyznaczono na 1 czerwca co pozwoli na funkcjonowanie obiektu w tegorocznym sezonie 
turystycznym, ja tylko przypomnę, że w ubiegłym roku zakończył się remont dwóch toalet, 
kuchni i jadalni tak, że na pierwszego czerwca będziemy mieli kompletną i nowo 
wyremontowane Schronisko Młodzieżowe, 14 kwietnia w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu 
został rozegrany etap gminny ogólnopolskiego Turnieju Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym, 
patronat nad imprezą objęłam ja, uczestnicy turnieju rozwiązywali test wiedzy o ruchu 
drogowym a następnie rywalizacja przeniosła się do miasteczka ruchu drogowego, nad 
przebiegiem turnieju czuwali egzaminatorzy z Komendy Powiatowej Policji w Środzie 
Wielkopolskiej, wyniki turnieju, w pierwszej kategorii wiekowej pierwsze miejsce zajęła drużyna 
reprezentująca Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu, drugą lokatę zajęli uczniowie ze Szkoły 
Podstawowej w Śnieciskach, na trzecim stopniu stanęli reprezentanci Szkoły Podstawowej w 
Pigłowicach, w drugiej kategorii wiekowej pierwsze miejsce zajęła Szkoła z Zaniemyśla, drugie z 
Pigłowic, trzecia lokata przypadła Szkole w Śnieciskach, 27 kwietnia zwycięskie drużyny wezmą 
udział w etapie powiatowym turnieju w Środzie Wielkopolskiej, Szkoła Podstawowa im. 
Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, 22 marca odbył się etap szkolny XI edycji 
Konkursu wiedzy o zdrowym stylu życia, trzymaj formę, uczennica Oliwia jako jedyna w 
Powiecie Średzkim zakwalifikowała się do drugiego etapu, który odbędzie się 28 kwietnia, 
serdecznie gratuluję Oliwii, 29 marca na stronie Ministerstwa Edukacji Narodowej i Nauki w 
zakładzie Laboratoria Przyszłości 'Inspiracje na lekcje' opublikowany został wpis, w którym 
Szkoła Podstawowa z Zaniemyśla została wskazana jako idealny przykład tego jak w ciekawy 
sposób można wykorzystać technologie pozyskane w ramach programu rządowego Laboratoria 
Przyszłości, 12 kwietnia uczennica Oliwia zakwalifikowała się do rejonowego etapu olimpiady 
Promocji Zdrowia PCK, który odbędzie się 25 kwietnia, gratulacje dla Oliwii, 13 kwietnia odbyło 
się spotkanie dla rodziców z profesorem Franciszkiem Rajewskim podczas, którego poruszył on 
zagadnienia związane z profilaktyką wad postawy wśród dzieci w związku z wykonywaniem 
badań przesiewowych u uczniów zaniemyskiej szkoły, 18 kwietnia ogłoszone zostały wyniki VIII 
edycji Wojewódzkiego Konkursu Wiedzy o generale Józefie Rufinie Wybickim i polskich 
symbolach narodowych, uczeń klasy piątej Konrad został finalistą tego konkursu i 27 maja 
bieżącego w Manieczkach zmierzy się w rywalizacji o tytuł laureata, bardzo serdecznie 
gratulacje dla Konrada, 21 kwietnia grupa 46 uczniów klas VIII wzięła udział w warsztatach w 
Laboratoriach Egzaminów Zawodowych w Poznaniu, działania te są kolejnym efektem 
nawiązanych w listopadzie ubiegłego roku współpracy z Centrum Wsparcia Rzemiosła 
Kształcenia Dualnego i Zawodowego w Poznaniu, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, 31 marca 
uczniowie z klas VIII wzięli udział w Hipoliadzie zorganizowanej w Środzie Wielkopolskiej, w 
lekkoatletycznych zawodach sportowych połączonych z promowaniem szkoły uplasowali się na 
trzeciej lokacie, 5 kwietnia wolontariusze ze szkoły w Śnieciskach wzięli udział w akcji 
Wielkanocny Zajączek dla Seniorów, Szkolne Koło Wolontariatu przygotowało 65 paczek 
świątecznych dla seniorów i chorych, 17 kwietnia rozpoczął się kiermasz taniej książki, 
uczniowie mają okazję zakupić w promocyjnych cenach ciekawe pozycje wydawnicze, 
wydarzenie ma charakter cykliczny i co roku organizowane jest w Szkole w Śnieciskach, 
Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, 28 marca grupy Motylki i Pszczółki udały się na 
warsztaty wielkanocne do Zamysłowa, dzień później do Zamysłowa pojechały dzieci z grup 
Biedronki i Żabki, które również wzięły udział w warsztatach, 5 kwietnia przedszkolaki wzięły 
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udział w wielkanocnym śniadaniu oraz akcji 'Poszukiwanie Zajączka', 12 kwietnia odbyła się 
wycieczka do schroniska bezdomnych zwierząt w Gaju, dzieci z grupy Żuczki, Żabki i Biedronki 
spotkały się z psim behawiorystą, przedszkole zorganizowało zbiórkę karmy dla zwierząt, która 
tego dnia została dostarczona do schroniska w Gaju, Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, w 
związku z tym, że rok 2023 został ogłoszony rokiem Wisławy Szymborskiej w dniu 21 marca 
odbył się szkolny konkurs recytatorski poezji Wisławy Szymborskiej, 26 marca uczniowie szkoły i 
klubów sportowych - Klub Sportowy Tiger Zaniemyśl i Kuzi Sport wzięli udział w Mistrzostwach 
Wielkopolski Szkół Podstawowych i Średnich w Karate, Jan zajął pierwsze miejsce w Kumite, 
Piotr na drugim miejscu w kata i na trzecim miejscu w Kumite, Wiktor zajął drugą lokatę w 
Kumite, Olga uplasowała się na trzecim miejscu w Kata a Piotr zajął pierwsze miejsce w Kumite, 
serdeczne gratulacje dla wszystkich finalistów, 25 marca Gabrysia uczennica ósmej klasy wzięła 
udział w części pisemnej finału Olimpiady Literatury i Języka Polskiego dla szkół podstawowych, 
15 kwietnia odbyła się druga część zmagań tym razem ustna, która została zorganizowana w 
Konstancinie-Jeziornej, Gabrysia zdobyła tytuł laureata i zajęła 10 miejsce, serdeczne gratulacje 
dla Gabrysi, 27 marca 6 uczniów klasy siódmej przystąpiło do szkolnego etapu Ogólnopolskiej 
Olimpiady Zdrowia PCK z Biedronką, największą liczbę punktów zdobył Igor i tym samym 
zakwalifikował się do etapu rejonowego, gratulacje dla Igora, 5 kwietnia przy Szkole 
Podstawowej w Zaniemyślu odbyły się eliminacje 13 edycji Wielkopolskiego Turniej Orlika 2023 
w piłce nożnej w kategorii chłopców, grupa uczniów z klas 5-7 zdobyła pierwsze miejsce i teraz 
informacje z zakresu Ośrodka Pomocy Społecznej, od początku roku przyjęto 9 wniosków o 
wydanie Karty Dużej Rodziny (plus jeden wniosek od ostatniej sesji), złożono 7 wniosków i 
wystawiono 7 zaświadczeń o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu dane niezbędne 
do ubiegania się o dofinansowanie z Programu Czyste Powietrze (to są trzy wnioski od ostatniej 
sesji), wypłacono świadczenia na zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia sześciu obywateli 
Ukrainy dla czterech wnioskodawców na kwotę 13040 zł, kolejna wypłata nastąpi po 
otrzymaniu wnioskowanych środków na ten cel, przyjęto kolejnych 5 wniosków dla 11 osób, do 
dzisiaj wpłynęło 20 wniosków o wypłatę refundacji podatku VAT za dostarczone paliwa gazowe 
w 2023 roku, w związku z przekroczeniem kryterium dochodowego wydano 10 decyzji 
odmownych, dwa wnioski zostały wycofane przez wnioskodawców a 8 wniosków zostanie 
rozpatrzonych pozytywnie po otrzymaniu środków na ten cel, 29 marca wypłacono dodatek 
elektryczny dla 18 wnioskodawców w kwocie 20000 zł, do wypłaty został jeden w wysokości 
1000 zł wypłata nastąpi po 24 kwietnia o czym wnioskodawca został poinformowany, na 
bieżąco przyjmowane są wnioski i wydawane decyzje ze świadczeń rodzinnych, funduszu 
alimentacyjnego, dodatków mieszkaniowych, pomocy społecznej i wszystkich innych spraw z 
zakresu działalności Ośrodka i teraz informacje z zakresu działania naszej Biblioteki Publicznej, 
w okresie międzysesyjnym odbyły się dwa kolejne spotkania Klubowiczów Dyskusyjnego Klubu 
Filmowego połączony z prelekcją filmu i dyskusją o nim, w dniach 28 marca oraz 18 kwietnia 
odbyły się dwa spotkanie Klubowiczów Dyskusyjnego Klubu Książki działającego przy Bibliotece, 
tematem spotkań były rozmowy o dwóch książkach - Doroty Masłowskiej pod tytułem 'Jak 
przejąć kontrolę nad światem nie wychodząc z domu' oraz Johna Maxwella Coetzee pod 
tytułem 'Powolny człowiek', podsumowano 82 część konkursu dla osób dorosłych ze znajomości 
literatury pod nazwą 'Czy jesteśmy odczytani', wzięło w nim udział 5 osób, w marcu odbyły się 
dwa spotkania dla grupki seniorek, tematem były warsztaty plastyczne oraz wspomnienia z 
poprzednich lat, zorganizowano w dniu 11 kwietnia dwie lekcje biblioteczne dla dzieci z 
Przedszkola Samorządowego pod nazwą 'Wiosenne czytanie', gościliśmy także dzieci z 
Niepublicznego Przedszkola Mali Odkrywcy z Czarnotek w dniu 20 kwietnia, tematem dwóch 
spotkań była książka i biblioteka, informuję, że od roku 2023 Biblioteka pracuje w dwie ostatnie 
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soboty każdego miesiąca i będzie czynna dla czytelników od 10:00 do 14:00, podyktowane to 
jest wymogami uchwały Rady Ministrów kiedy to podmioty uprawnione do otrzymania 
dofinansowania na zakup nowości w roku 2023 roku w ramach Programu zakupu i zdalnego 
dostępu do nowości wydawniczych w Narodowym Programie Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 
2021-2025 aby wziąć udział w tym Programie muszą spełnić oprócz wymogu przynajmniej 
jednego terminala Akademiki, wymóg otwarcia dla czytelnika 24 sobót w roku i informacje z 
działalności Gminnego Ośrodka Kultury, w okresie międzysesyjnym w Gminnym Ośrodku 
Kultury oprócz prowadzonych regularnych zajęć artystycznych realizowane były następujące 
wydarzenia: w Niedzielę Palmową 2 kwietnia odbył się w Hali widowiskowo-sportowej drugi 
zaniemyski kiermasz świąteczny, kilkudziesięciu wystawców z Gminy Zaniemyśl i okolic w tym 
Koła Gospodyń Wiejskich prezentowały i sprzedawały swoje wyroby związane z Wielkanocą, 
choć tego dnia warunki atmosferyczne nie były sprzyjające kiermasz cieszył się dużym 
powodzeniem i z pewnością zostanie zorganizowany w kolejnych latach, 13 kwietnia odbyło się 
spotkanie w ramach Klubu Seniora, uczestnicy zostali zaproszeni do udziału w realizowanych 
przez Gminny Ośrodek Kultury projektach dofinansowanych ze środków zewnętrznych Dom 
Kultury+ oraz Kultura Dostępna, Seniorzy wypełnili ankiety dotyczące potrzeb kulturalnych oraz 
zostali zaproszeni na wyjazd do Teatru Wielkiego w Poznaniu na spektakl Moniuszko-
Lutosławski, który odbędzie się w dniu 10 maja 2023 roku, 22 kwietnia wspieraliśmy 
organizacyjnie dwa wydarzenia pierwszy Ekologiczny Turniej Sołectw organizowany przez Koło 
Gospodyń Wiejskich w Lubonieczku oraz Klasyczne Rozpoczęcie Sezonu 'Zwola 2023', obecnie 
trwają przygotowania do lata w Zaniemyślu, w ramach którego podobnie jak w poprzednim 
roku organizowaliśmy koncerty, przedstawienia teatralne dla dzieci, potańcówki i pokazy kina 
plenerowego, już dziś zapraszamy na koncert 'Tenor kontra Sopran' czyli operetkowe przeboje 
na wysokich tonach w wykonaniu solistów Teatru Wielkiego w Poznaniu, który odbędzie się w 
sali Gminnego Ośrodka Kultury w dniu 27 maja, bilety do nabycia w Gminnym Ośrodku Kultury i 
ostatnie informacje to już Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Zaniemyślu, Szanowni Państwo w Punkcie Konsultacyjnym w każdy pierwszy wtorek miesiąca w 
godzinach od 15:30 do 17:30 dyżury pełni psycholog, zapraszamy wszystkich, którzy chcieliby 
skorzystać z konsultacji, konsultacje w Punkcie są oczywiście bezpłatne, najbliższy dyżur 
wyjątkowo 9 maja 2023 roku, w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie Zespołu 
procedury sądowego zobowiązania do leczenia odwykowego oraz jedno posiedzenie Zespołu do 
spraw kontroli punktów sprzedaży napojów alkoholowych i opiniowania wniosków o wydanie 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, w ramach Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025 
w zakresie wspomagania działalności instytucji stowarzyszeń i osób fizycznych służącej 
rozwiązywaniu problemów uzależnień oraz działalności profilaktycznej poprzez współpracę w 
organizowaniu kampanii promujących zdrowy styl życia poprzez ograniczenie spożywanie 
alkoholu, narkotyków i uzależnień behawioralnych, współpracy z Policją w zakresie 
przeciwdziałania nietrzeźwości kierowców, edukacji kandydatów na kierowców Gminna Komisja 
zakupiła pakiet profilaktyczno-edukacyjny, certyfikowane alkogogle, alkogogle dzienne 
(symulatory stanu upojenia) w czterech poziomach symulacji 0,7 ; 1,5; 2,5 i 3,5 promila oraz 
symulatory splątania narkotycznego, narkotyki miękkie - haszysz, marihuana i narkotyki twarde 
jest to idealne narzędzie do wszelkiego typu spotkań uświadamiających, profilaktycznych, 
eventów, lekcji z dziećmi i młodzieżą, zapraszamy do zapoznania się z interaktywnym filmem, w 
którym widz decyduje jak potoczą się losy bohatera, który doświadcza przemocy, słowne formy: 
wyzywanie, poniżanie, obgadywanie, plotkowanie, krzyczenie, wyśmiewanie, grożenie czy 
nawet szantażowanie również w świecie wirtualnym, w sieci, film dostępny na stronie 
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internetowej Gminy Zaniemyśl oraz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
przemoc rówieśnicza w szkole to temat niezwykle ważny, nie przechodź my nad nim obojętnie i 
to wszystkie informacje, dziękuję bardzo  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję czy są pytanie do przedstawionej informacji, bardzo proszę, pierwsza Radna 
Katarzyna Gomułkiewicz  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
dziękuję, ja bym prosiła o przybliżenie tego zadania, jeżeli dobrze usłyszałam to, modernizacja 
oświetlenia przy Urzędzie Gminy, tak to usłyszałam, więc to chyba nie chodzi o audyt tylko 
faktycznie jakieś roboty budowlane, nie mamy tego wyodrębnionego jako samodzielne zadanie 
w budżecie, więc jak bym mogła prosić o parę szczegółów, o które oświetlenie chodzi, dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Panią Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
chodzi o oświetlenie, które znajduje się tutaj przed Gminnym Ośrodkiem Kultury i przed 
Urzędem Gminy, są to słupy bardzo stare, bardzo mocno skorodowane w tej chwili jak był 
remont Komisariatu Policji niestety musieliśmy usunąć trzy tuje i odsłonił się nam kolejny znak, 
który był bardzo dużym zagrożeniem jeżeli chodzi o bezpieczeństwo dlatego też został zupełnie 
odcięty prąd ze wszystkich tych starych słupów, słupy są bardzo mocno skorodowane, te 
betonowe słupy już nie mówię o puszkach, które znajdują się na dole z bezpiecznikami dlatego 
też poczyniliśmy rozpoznanie jeżeli chodzi o wymianę oświetlenia zresztą jak Państwo 
wyjdziecie to większość tych słupów nie posiada już opraw albo są one w szczątkowej, w 
szczątkowym, w szczątkowej formie i tutaj najgorsza sytuacja jest tutaj na parkingu przed 
Gminnym Ośrodkiem Kultury, bo praktycznie jest zupełnie nieoświetlony i dlatego też 
poczyniliśmy rozpoznanie w tym zakresie  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję teraz proszę Radnego Michała Marciniaka o zabranie głosu  
 
radny Michał Marciniak 
ja mam pytanie do Pani Wójt ponieważ na ostatniej sesji był poruszany przeze mnie temat 
dotyczący w mojej ocenie bezsensownego wyłączania lamp o godzinie 23:00 w Zaniemyślu 
wówczas zwracałem uwagę na to, że mieszkańcy czują się mało bezpiecznie, mało komfortowo, 
mamy coraz więcej aktów wandalizmu to też się ma nijak do tego rozporządzenia Premiera 
dotyczącego oszczędności energii elektrycznej w gminach ponieważ nie obowiązuje to jeżeli 
chodzi o kwestie szkół, przedszkoli i oświetlenia ulicznego, i wówczas przyznała Pani mi rację i 
to są Pani słowa Pani Wójt, że nie po to budowaliśmy lampy, żeby teraz je wyłączać i wówczas 
obiecała Pani nam i mieszkańcom, że te lampy będą świeciły się przez całą dobę, minął miesiąc 
od naszej ostatniej sesji i mieszkańcy mnie pytają co z tymi lampami i chciałbym, żeby Pani Wójt 
odpowiedziała na to pytanie kiedy te lampy zaczną świecić tak jak to miało miejsce wcześniej 
czyli przez całą noc, dziękuję  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
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powiem tak, ma Pan rację Panie Radny ale wiem, że również macie Państwo świadomość, że tą 
decyzję podjęliśmy wspólnie, jeżeli chodzi o wyłączania, nie wiedzieliśmy wtedy jak będzie 
skonstruowane rozporządzenie Ministra tutaj jeżeli chodzi o oszczędność energetyczną i 
faktycznie gdzieś jakieś pojedyncze głosy dochodzą, że czują się mieszkańcy zagrożeni, mówiłam 
też o tym, że będziemy włączać to oświetlenie i tak też będzie mam nadzieję, że być może jak 
nie w tym tygodniu to w przyszłym tygodniu już te światła się zapalają, złożyliśmy 
zapotrzebowanie na włączenie, na włączenie tutaj już w całym zakresie na terenie Gminy, ja 
tylko gdzieś mi zginęła moja karteczka odnośnie, mam, odnośnie oszczędności co prawda cały 
czas liczymy jakie są oszczędności i jaki też jest wzrost wszelkich aktów kradzieży wandalizmu i 
innych poprosiłam również tutaj naszą Panią Kierownik Posterunku o sporządzenie takiej 
informacji i może tylko powiem, że jeżeli chodzi o kradzieże to w grudniu mieliśmy jedną 
kradzież, w styczniu mieliśmy jedną kradzież, w lutym, marcu i kwietniu nie było tych kradzieży 
wcale, jeżeli chodzi o kradzież z włamaniem to było w grudniu, w styczniu i lutym po jednej, 
uszkodzenie mienia jedynie w marcu Policja coś takiego zarejestrowała więc nie są to nie 
wiadomo jakie ilości powiedzmy sobie szczerze, że bardzo niewielkie w tym należy przyznać, że 
te dwa zgłoszenia to są Gminy Zaniemyśl, 1 dotyczyło uszkodzenia mienie w naszym sanitariacie 
a drugie kradzieży palików, ja tylko tutaj mam takie zestawienie na przykład jaką mamy 
oszczędność w okresie, w takim samym okresie, bo to jest od 27 listopada do 26 stycznia, na 
przykład jeżeli chodzi o Płaczki, które były wyłączone zgodnie z tutaj z wolą Pana Sołtysa i Rady 
Sołeckiej w roku 2021/2022 w tym okresie zużycia było 1306 kW, w tym roku mamy 880 czyli to 
jest około 33% oszczędności tak samo na Zwoli, nie pamiętam już która z tych ulic, w 
analogicznym poprzednim okresie 1161 w tym okresie 720 oszczędność 38%, w Zaniemyślu 
jedna z ulic oszczędność z 1824 kw do 1097 czyli to jest 40% oczywiście w żaden sposób to się 
nie ma z cenami dlatego, że wiemy, że jeżeli chodzi o wzrost kosztów 1 kw to jest 200% wzrostu 
ale takie są oszczędności jeżeli chodzi o analogiczny okres jednego okresu drugiego ale tak jak 
powiedziałam mam nadzieję, że w miarę tutaj przyjazdu, zgłoszenie zostało przyjęte więc 
będzie to włączone  
 
radny Michał Marciniak 
jeszcze chciałem tak spuentować nie chciałbym Pani Wójt tutaj jakby się bawić no w statystyki 
ja uważam, że poczucie bezpieczeństwa i komfortu mieszkańców jest tutaj bezcenne dlatego 
cieszy mnie to co Pani powiedziała, że te lampy będą włączone i chciałbym jeszcze zwrócić na 
jeden aspekt, że przed nami tak naprawdę weekend majowy za chwilkę rozpocznie się okres 
letni jako Gmina chcemy być postrzegani, że jesteś Gminą rekreacyjno-wczasową no i nie 
możemy dopuścić do takiej sytuacji, że do nas przyjeżdżają turyści a my o 23:00 wyłączamy im 
światło, no bo raz, że to jest niebezpieczne a dwa, że to też tak pijarowo bardzo źle to wygląda 
tak, bo zaczynają się podśmiechiwać z Zaniemyśla, że o 23:00 się wyłącza u nas na światło i się 
zwija asfalt mówiąc kolokwialnie tak, że trzymam Panią Wójt za słowo że, faktycznie tam do 
połowy maja w Zaniemyślu zaświecą i będą się świeciły już cały czas w nocy wtedy kiedy będzie 
oczywiście potrzeba, dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Pani Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
myślę, że nie do połowy maja tylko to jest kwestia może tego tygodnia może przyszłego więc, 
powiem tak, nie jesteśmy jedyną Gminą, która to zrobiła i zrobiliśmy w bardzo niewielkim 
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zakresie, są Gminy, które, w którym praktycznie od ubiegłego roku albo nawet już od kilku lat 
wstecz no jest to wyłączane, tak jest to wyłączone i tak szukają oszczędności, niestety w takim, 
w takiej ilości podwyżek, inflacji gdzieś trzeba tych oszczędności szukać, podjęliśmy taką 
decyzję, ze względu na te jak gdyby odczucia mieszkańców możemy do tego wrócić ja tylko już 
mamy taki okres gdzie mogę to, to był ten okres najbardziej energochłonny, w tej chwili już 
takiego zapotrzebowania dużego nie będzie, no ale widzimy, że na tych liniach, które były 
wyłączone to jest oszczędność około 40%  
 
5. Interpelacje i zapytania Radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, drodzy Państwo przejdziemy do punktu piątego, interpelacje i zapytania 
radnych, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby złożyć interpretację, nie widzę, ja bardzo 
dziękuję, przejdziemy do punktu szóstego 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję w okresie międzysesyjnym złożyła interpelację Pani Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
dotyczyło to sposobu cięcia gałęzi i obcinania drzew, które rosną na terenie tutaj Zaniemyśla w 
odpowiedzi Pani Wójt pisała, że też drzewa były prowadzone od lat w ten sposób i nie można 
tego zmieniać, była konsultacja z dendrologiem, czy Pani Radna zapoznała się całkowicie z 
odpowiedzią i czy ma coś jeszcze do dodania  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
tak zapoznałam się z tą odpowiedzią, bardzo dziękuję za udzielenie głosu, nie mogłam się 
odnieść miesiąc temu kiedy Pani Wójt przedstawiała tą odpowiedź ponieważ złożyła mnie 
choroba za to bardzo przepraszam, nie byłam obecna na ostatniej sesji, ale właśnie chciałam to 
skomentować dlatego, że nie to było przedmiotem tej interpelacji w jaki sposób te drzewa 
zostały przycięte i nie to było istotą, ta interpelacja nie była w całości odczytana, ale mogło tak 
być, ponieważ ona w tym czasie i dalej jest dostępna w całości w BIP-ie więc kto chciał ten mógł 
się zapoznać, natomiast nie chodziło tam o ten, o to co już zostało wykonane, w jaki sposób 
zostało wykonane, że tak dygresja Pani Wójt, która była przedstawiona na temat ewentualnych 
wysokości kar, czy szukania winnego komu należy naliczyć te kary, to w ogóle nie było 
przedmiotem mojej interpelacji, a chodziło mi o zorganizowanie szkoleń, tak bardziej mnie 
interesują działania na przyszłość a nie patrzenie na to co już się stało, to się nie odstanie i 
chodziło mi o te szkolenia czy mogłyby być zorganizowane i powiem szczerze, że byłam 
zaskoczona odpowiedzią, że nie ma takiej potrzeby, nie jestem nastolatką i trochę już przeżyłam 
w życiu i nie spotkałam się jeszcze z kimś kto chciałbym uchodzić za fachowca albo nawet jest 
fachowcem i powiedział, że nie, dziękuję, już w danym temacie nie muszę się szkolić, zresztą 
nawet z tej korespondencji, którą tutaj prowadziłam z Panią Wójt, ten wspomniany przez Panią 
Wójt wniosek o udzielenie informacji publicznej, wynika, że niektóre sprawy postrzegamy 
inaczej, inaczej je rozumiemy, a chyba najlepszym sposobem na znalezienie wspólnego punktu 
widzenia jest poszerzenie horyzontów czyli zdobywanie wiedzy, dlatego ja pomimo tej 
odpowiedzi na interpelacje ciągle liczę na to, że takie szkolenie się zdarzy, jeżeli będzie 
możliwość, aby uczestniczyli w nim Radni czy też jakiekolwiek osoby zainteresowane to jak 
najbardziej zgłaszam swoją chęć uczestnictwa właśnie po to, żeby nam się udało wypracować 
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wspólny punkt widzenia i tylko chciałam zwrócić jeszcze uwagę na jedną rzecz, taki kontekst tej 
interpelacji, na ostatniej sesji Pani Wójt przedstawiała w informacjach z działalności 
międzysesyjnej taki apel, żeby być wyczulonym na akty wandalizmu i z tej informacji tak 
wybrzmiało, że ona została sformułowana po jakiejś serii tych zdarzeń, zniszczenie szaletu, 
zniszczenie tabliczek w Alei Pamięci i drzew posadzonych przez Gminę w poprzednich latach no 
i ta moja interpelacja właśnie podobnie została sformułowana właśnie po jakieś takiej serii, w 
mojej ocenie, niefortunnych zdarzeń, które pokazują, że o drzewach Zaniemyślu to myślimy 
jeszcze z niewystarczającym szacunkiem w mojej ocenie, bardzo dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo, Pani Wójt jeszcze  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
Pani Radna rozumiem, że gdyby takie szkolenie było zrobione to firmę powiatową, nie wiem jak, 
z jakiej firmy korzystał powiat Średzki, bo w większości tych drzew to są drzewa przy drogach 
powiatowych i to Powiat Średzki je przycinał, to jest ulica Raczyńskiego, ulica Poznańska, to są, 
to jest tam, gdzie te największe przycinki takie do gołego pala były robione więc, więc  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
no tak było, ale też chodzi mi o to żeby, żebyśmy wyrobili w sobie wszyscy taką wrażliwość na te 
drzewa, nie no, bo faktycznie Raczyńskiego, Poznańska, no tam to poszło grubo, ale były też 
inne, dla mnie na przykład kroplą, która przelała czarę goryczy, to były drzewa niewielkie w 
sumie ale ani nie było linii energetycznej, ani tej wieloletniej tradycji przycina takiego drzew, na 
Spacerowej w Łęknie, jak to wszystko się wydarzyło i na końcu ta Spacerowa w Łęknie, to ja 
mówię o nie, tak nie może być! 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
Pani Radna jeżeli chodzi o ulicę Spacerową to nie wiem kto ją przyciął, bo na pewno nie, ani 
Gmina Zaniemyśl, nasz pracownik tego nie zrobił, ani nie zrobił tego Zakład Gospodarki 
Komunalnej więc to była jakaś samowola, która się zdarzyła więc na  prawdę proszę nam tego 
nie przepisywać, bo to nie nasza zasługa  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
okej drzewa są w pasie gminnym więc mogłam tak pomyśleć ale to tym bardziej pokazuje 
właśnie, że zarówno szkolenia dla pracowników jak i edukacja dla mieszkańców byłaby na 
rzeczy, ale temat jest otwarty, dziękuję bardzo  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
i tak w kwestii przypomnienia proszę o korzystanie z przycisków ad vocem, dziękuję 
przejdziemy teraz do punktu 7 podjęcie uchwał 
 
7. Podjęcie uchwał: 
 
1) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym 
Spółki działającej pod firmą Wielkopolskie Centrum Recyklimgu - spółka z ograniczoną 
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odpowiedzialnością w Jarocinie przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 
Komunalnej Marcin Baraniak 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo, bardzo proszę Radny Tomasz Grabowski  
 
radny Tomasz Grabowski 
bardzo dziękuję ja powtórzę dokładnie to samo co powiedziałem na komisji, na komisji niestety 
nikt tego nie słyszał mówię o szerokim gremium i o mieszkańcach, ja nie wyrażam zgody na 
umorzenie udziałów są inne możliwości oczywiście wyrównania tych udziałów chociażby 
przeliczenie wpłaconej kwoty na udziały albo dopłacenie, moim zdaniem pozbywamy się w tej 
chwili 78% udziałów, zostanie nam tam w granicach 170, 180 udziałów, i to że na dzisiaj nie 
mamy żadnej dywidendy z tego to nie jest argument na przyszłość, to jest jedno, drugie 
informujecie nas Państwo na bieżąco przynajmniej Prezes spółki z Jarocina informuje, że nie 
będzie żadnej gradacji, rabatowania czegokolwiek innego zmieni się Prezes, zmieni się Zarząd 
może się okazać, że ci którzy mają mniej udziałów mają mniej korzystne warunki, ci którzy mają 
więcej będą mieli dodatkowe rabaty, to jest moje zdanie i nie wyrażam na to zgody  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie, nie 
widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie 
widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania, bardzo proszę o podłączenie głosowania 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na umorzenie udziałów w kapitale zakładowym Spółki działającej pod firmą 
Wielkopolskie Centrum Recyklimgu - spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Jarocinie 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew 
Łyszczarz, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
PRZECIW (5) 
Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Katarzyna Gomułkiewicz 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że uchwała została podjęta, bardzo dziękuję 
 
Uchwała nr LIII/402/2023 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 
 
2) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023 przedstawiła 
Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, czy są pytania do omawianego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych 
nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o 
podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2023 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 
Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że uchwała została podjęta, bardzo dziękuję 
 
Uchwała nr LIII/403/2023 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
 
 
3) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 2023 
przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 
 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z 
Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim 
razie będziemy głosować 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 
Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
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stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr LIII/404/2023 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
 
4) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na 
lata 2023 – 2026” wraz z „Prognozą Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023-2026” przedstawił Kierownik Referatu Inwestycji i 
Gospodarki Komunalnej Marcin Baraniak 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z 
Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim 
razie przystąpimy do głosowania 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl na lata 2023 – 2026” wraz z 
„Prognozą Oddziaływania na Środowisko Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zaniemyśl 
na lata 2023-2026”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 
Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr LIII/405/2023 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 
 
5) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 
przedstawił kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Marcin Kropiński 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo, bardzo proszę Radna Katarzyna Gomułkiewicz  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
dziękuję, ja chciałam podziękować właścicielom, którzy w ciągu ostatniego roku zmobilizowali 
się i przygotowali tą nieruchomość do stanu w jakim chcielibyśmy ją przejąć ponieważ ta 
uchwała już się pojawiała tutaj u nas pod obradami rok temu dokładnie wtedy wycofaliśmy ją z 
porządku obrad ponieważ ta nieruchomość nie wyglądała jeszcze jak droga, dzisiaj wygląda 
wzorcowo niemalże tak, że bardzo dziękuję za to, że zostały uwzględnione sugestie Rady  



str. 19 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo, czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z 
Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim 
razie przystąpimy do głosowania 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 
Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że uchwała została podjęta, czyli nieruchomość przejęta 
 
Uchwała nr LIII/406/2023 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 
 
6) projekt uchwały w sprawie przedłużenia rozpatrzenia skargi przedstawił Przewodniczący 
Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie 
zapoznał się przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w takim razie poproszę o 
głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
przedłużenia rozpatrzenia skargi 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 
Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 
Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Kamila Kołacka 
NIEOBECNI (1) 
Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że uchwała została podjęta 
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Uchwała nr LIII/407/2023 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
 
teraz zgodnie z tym co mówiliśmy ogłaszam 10 minut przerwy, żeby mieć też czas na 
zapoznanie się z projektem uchwały, który przedłożył Radny Tomasz Grabowski 

10 – cio minutowa przerwa 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

wznawiam obrady po przerwie 

7) projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/237/2017 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 
września 2017 roku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w 
najem części nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu przedstawił Radny Tomasz Grabowski 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, chciałem jeszcze dopytać czy jest to sprawdzone pod względem prawnym  
 
radny Tomasz Grabowski 
tak sprawdzone pod kątem prawnym  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
czy jakaś opinia do tego może  
 
radny Tomasz Grabowski 
jak będzie potrzebna przedłożymy  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bo wszystkie nasze projekty uchwał są sprawdzane przez naszego Radcę Prawnego, taka 
uchwała nie sprawdzona może być czasem z wadą prawną może ją Wojewoda odrzucić więc 
jest takie ryzyko po prostu przez to pytam, radny Tomasz Grabowski zgłosił się do dyskusji  
 
radny Tomasz Grabowski 
bardzo dziękuję, ja tylko dopowiem tylko jeszcze, że ta działalność statutowa naszego 
Stowarzyszenia Czerwone Lwy bardzo dobrze odbierana przez społeczność lokalną i nie tylko 
lokalną ale również powiatową, jest też takim dobrym przyczynkiem do szkolenia młodzieży 
ponieważ zajmuje się też upowszechnianiem wiedzy o bezpieczeństwie ruchu drogowego 
Czerwone Lwy uczestniczą między innymi w akcjach z Policją 'Patrz w lusterka motocykle są 
wszędzie', organizują Zielone Szkoły w związku z czym uważam, że naprawdę warto te trochę 
powierzchni im dołożyć, żeby mogli tę działalność swoją dalej ku chwale Gminy zresztą też 
prowadzić, dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, poproszę Radny Michał Marciniak  
 
radny Michał Marciniak 
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ja tylko chciałem dodać, że to pomieszczenie, które zostało wcześniej zaadoptowane przez 
Czerwone Lwy myślę, że Państwo tutaj wszyscy Radni, którzy są zgromadzeni wiedzą jak ono 
wyglądało wcześniej, tak, przed przejęciem gdzie było pełno szczurów, pełno brudu, pełno 
kurzu, Grupa Czerwone Lwy jako Stowarzyszenie z własnej inicjatywy wyremontowało to 
pomieszczenie z własnych środków, pociągnęło wodę, pociągło odpływ kanalizacyjny, zrobiło z 
tego lokal użytkowy, który jest cały czas tak naprawdę własnością Gminy Zaniemyśl tak, że nic 
tylko się cieszyć, że ktoś raz że podejmuje inicjatywę i robi wiele dobrego dla, dla mieszkańców 
Gminy i dla Powiatu co zostało wcześniej wspomniane przez Radnego Grabowskiego a oprócz 
tego jeszcze podejmuje inicjatywę w kwestii remontu pomieszczeń na własny koszt podejmując 
własne środki, własną pracę cały czas to niezmiennie pozostaje mieniem Gminy dlatego tym 
bardziej uważam, że użyczenie im dodatkowych tam około 20 m2 jest jak najbardziej zasadne 
ponieważ ten, to pomieszczenie w tym momencie również jest bardzo mocno zaniedbane, jest 
w stanie mówiąc kolokwialnie opłakanym, a wiem że Czerwone Lwy jak przyjmą to 
pomieszczenie na pewno doprowadzą je do stanu użyteczności i tak troszkę też może odbijając 
argument, bo wiem, że to się tam kiedyś też pojawiało w naszych dyskusjach ze strony Pani 
Wójt, że gdzieś tam te pomieszczenia mają być adoptowane na ewentualne schrony no to ja 
osobiście uważam, że wolałbym się chronić właśnie w takich pomieszczeniach, które zostały 
stworzone przez Czerwone Lwy, gdzie mam wodę, gdzie mam toaletę, gdzie mam wszystko 
odpowiednio zabezpieczone niż w jakiś tam szarych pomieszczeniach ze szczurami, mówiąc tak 
bardzo nieładnie i dosadnie tak, że jak najbardziej jestem za i dziękuję uprzejmie za udzielenie 
głosu  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, proszę Radna Katarzyna Gomułkiewicz  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
bardzo dziękuję, ja chciałam zwrócić uwagę na jeden przepis nie żebym była taka bystra i znała 
na pamięć ustawę o gospodarce nieruchomościami ale podpowiada nam to uzasadnienie do 
uchwały z 2017 roku, którą właśnie mamy zmieniać, że zgodnie z artykułem 43 ustęp 2 punkt 3 
ustawy o gospodarce nieruchomościami jednostka organizacyjna, której oddano nieruchomości 
w trwały zarząd może je najmować, wydzierżawiać przy czym jeżeli jest to, miałoby to być 
oddane na okres użytkowania dłuższy niż 3 lata to są potrzebne zgody właściwego organu oraz 
organu nadzorującego i w tej uchwale z 2017 roku jest wyjaśnione, że w tym przypadku 
właściwym organem jest Wójt a organem nadzorującym jest Rada Gminy tak, że i tak potrzebna 
jest zgoda tych dwóch organów więc zmiana i przyjęcie tej uchwały i zmiana uchwały z 2017 
roku jest tylko takim zielonym światłem do dalszej procedury, której no nie można uniknąć, a co 
do sformułowań to tylko w podstawie prawnej jest artykuł 18 ustęp 2 punkt 9a, a powinno być 
punkt 9 litera a  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo dziękuję, czy wnioskodawca coś ma do dodania, bo tą ta literkę  
 
radny Tomasz Grabowski 
to literkę można dodać  
 
Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
ta litera a jest tylko trzeba dodać oznaczenie „litera”  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
czy są jeszcze, czy są jeszcze pytania do przedstawionego projektu, mamy to poprawione tak? 
dobrze to w takim razie jeśli nie ma więcej pytań to zapytam czy ktoś z Państwa Radnych nie 
zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do 
głosowania 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę Nr XXXV/237/2017 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 września 2017 roku w 
sprawie wyrażenia zgody na oddanie przez jednostkę organizacyjną w najem części 
nieruchomości będącej w trwałym zarządzie tej jednostki oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Kamila Kołacka, Zbigniew 
Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Bartosz Biskup, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 
NIEOBECNI (2) 
Jolanta Jóźwiak, Bartłomiej Mieloch 
 
stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję Państwu za głosowanie, na tym 
wyczerpaliśmy projekty uchwał 
 
Uchwała nr LIII/408/2023 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
 
8. Wolne głosy i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
 
kto by z Państwa chciał zabrać w tym punkcie to bardzo zapraszam, bardzo proszę Radna Radna 
Małgorzata Fertała, powiatowa, mikrofon miał być włączony w przerwie więc proszę sprawdzić 
tylko, może coś trzeba włączyć,  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja mam kilka pytań dla mnie szalenie istotnych ale myślę, 
że również dla mieszkańców Zaniemyśla i przyszłych użytkowników ale również dla kwestii 
poszanowania prawa w naszej Gminie i chciałabym tutaj zadać takie pytania, 20 kwietnia 23 
roku w zakładce planowanie przestrzenne, czyli w czwartek, zostało umieszczone obwieszczenie 
o postępowaniu administracyjnym w celu wydania decyzji o ustaleniu warunków zabudowy dla 
inwestycji polegającej na rozbudowie istniejącego budynku gastronomiczno-usługowego z 
częściowym podpiwniczeniem oraz tarasem zewnętrznym, adaptacja dachu na taras widokowy 
z budową podestu i zadaszeniem na działkach ewidencyjnych 294, 300 położonych w 
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miejscowości Zaniemyśl, obręb geodezyjny Zaniemyśl, chciałabym zapytać Panią Wójt co to jest 
za obwieszczenie i czemu służy, do czego ma doprowadzić, co to jest za postępowanie, jakie 
inne organy będą się wypowiadać w tej sprawie podczas tego postępowania, czy strony 
postępowania tego administracyjnego mają się domyślać, że są stronami, czy Urząd ma taką 
listę stron postępowania tego administracyjnego, czy do wniosku o to postępowanie 
administracyjne został złożony projekt budowlany, czy ta inwestycja jest bezpieczna, bo myślę, 
że na tym etapie to musi zostać sprawdzone, to na razie tyle, bo trochę proszę Państwa no 
dziwna to dla mnie sytuacja chociaż może ja się źle domyślam, że no dopiero teraz zaczynamy 
postępowanie administracyjne w sprawie wydania warunków zabudowy, chciałbym w tym, 
chciałabym szczegółów się tutaj dowiedzieć od strony, bo to jest kwestia przestrzegania prawa 
my często mówimy o planowaniu przestrzennym, my często mówimy o wydawaniu warunków 
zabudowy, o wprowadzaniu chaosu przestrzennego, o nieprzestrzeganiu prawa przestrzennego 
i my spotykamy się no tutaj z czymś takim no to ja się pytam czy ktoś sobie ze mnie jako z 
mieszkańca tej Gminy kpi, czy Gmina, chciałabym, żeby Pani Wójt wyjaśniła od początku do 
końca tą sprawę  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Pani Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
odpowiadając na Pani pytanie trudno mi powiedzieć co to jest za decyzja, bo tych decyzji jest 
bardzo wiele, bardzo proszę o złożenie formalnego wniosku na pewno do każdego pytania 
zostanie odpowiedź udzielona, można to nawet przekazać w tej formie jaką Pani ma i taka 
odpowiedź zostanie udzielona  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
ale proszę Pani Wójt, Pani Wójt chyba sobie kpiny robi nie pierwszy raz, zresztą zawsze kiedy 
zadaję jakieś odpowiedzi, jakieś pytania i nie tylko ja to Pani robi sobie kpiny z pytających 
proszę Pani, Pani nie wie jakie obwieszczenie Pani wydała w czwartek i jakie inwestycje w 
najbliższej okolicy zawierają tarasy widokowe no przecież niech się Pani nie ośmiesza ja bardzo 
proszę mi chodzi tutaj o przestrzeganie prawa Pani tam gdzie jest prowadzona ta inwestycja 
była, Pani się fotografowała, Pani to wrzucała na Facebooka i tak dalej i dzisiaj Pani do mnie 
mówi, że Pani nie wie o jakie warunki zabudowy chodzi, no no trochę powagi, no to są poważne 
sprawy, sprawy budowlane, sprawy, które muszą być od 'a' do 'z' zgodnie z zasadami 
rozpatrzone, a dzisiaj mamy obwieszczenie, w którym próbuje Pani ośmieszyć mieszkańców, 
którzy czytają i się interesują tymi sprawami, bo ja rozumiem, że wiele osób w tej Gminie nie 
interesuje się tymi sprawami, ja się nimi interesuję i są osoby które się tymi sprawami 
interesują i którym zależy na tym, żeby przepisy prawa były rzeczywiście czymś ważnym i 
istotnym w postępowaniu w tej Gminie i kiedy zadaję Pani proste pytania to Pani się albo 
komentuje gdzieś poza plecami to co ja mówię, przecież to słychać, albo się Pani bierze i 
próbuje naigrywać z pytającego, a ja z pełną powagą pytam co to jest za obwieszczenie i proszę 
mi powiedzieć czemu ono ma służyć i co Pani dalej w tej sprawie zrobiła  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dobrze dajmy odpowiedzieć Pani Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
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i jeszcze raz powtarzam, że proszę złożyć oficjalny wniosek na wszystkie Pani pytania zostanie, 
zostaną udzielone odpowiedzi, odpowiedź tak, że zapraszam serdecznie do korespondencji  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
ja proszę Pani tak właściwie to wniosku nie będę składała, bo nie będę oczekiwała na taką 
odpowiedź jak w przypadku drzew ogłowionych na ulicy Spacerowej w Łęknie, ktoś ogłowił, nie 
wiadomo kto, nie wiadomo jak, na pewno nie Gmina, na pewno nie Powiat, przecież to jest, to 
nie jest odpowiedź na pytanie, natomiast chciałabym Pani zwrócić uwagę, że ta procedura i ten 
stan rzeczy wymaga zgłoszenia do służb budowlanych, bo to że dokumenty były dorabiane to 
Pani pierwsza apelowała w przypadku Wyspy, prawda, na Wyspie też mieliśmy takie zjawisko 
dorabiania dokumentów i miało być lepiej, miało być lepiej, a lepiej to już było jak się okazuje, 
dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo jeszcze Pani Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
Szanowna Pani nie wiem o czym Pani mówi o jakich dorabianych dokumentach, bo jeżeli tak to 
no myślę że spotkamy się w Sądzie  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
ale Pani jest chyba, no naprawdę mnie Pani rozbawia, no Pani mnie rozbawia, proszę Pani, 
proszę Pani jeżeli mamy obwieszczenie o rozpoczęciu postępowania w sprawie uzgodnień na 
rozbudowę i adaptację, a obiekt jest już wykończony no to co my mamy teraz zrobić, to proszę 
mi powiedzieć jaki projekt ja się pytam czy projekt został złożony do wniosku to co my mamy w 
tej chwili uzgadniać skoro to już jest poza jakimikolwiek uzgodnieniami  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
Szanowna Pani chyba się coś Pani pomyliło, projekt budowlany jest składany do wydziału 
architektoniczno-budowlanego do Starostwa Powiatowego, nie do Urzędu Gminy w Zaniemyślu  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
proszę Pani ale zarys obiektu być musi, to na jakiej podstawie proszę mi tylko odpowiedzieć 
jedno ponieważ, proszę mi tylko odpowiedzieć jedno czy jeśli jutro przyjdę z rana do Urzędu 
będę miała wgląd w te dokumenty, nie, nie bo ta ustawa nie dotyczy Gminy, mogę przyjść jutro 
do Urzędu obejrzeć sobie te dokumenty  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
nie wszystko jest jawne i to jest prywatny wniosek inwestora tak, że  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
a to nie jest, to nie jest prywatny wniosek, bo to jest obwieszczenie, Pani podaje tutaj inwestora 
i tak dalej  
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
oczywiście, do rzeczy, do których będzie mogła mieć Pani dostęp na pewno będzie Pani , będzie 
Pani miała  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
proszę Pani to jest sprawa publiczna, a wszelkie publiczne wnioski są po prostu jawne, chyba, że 
ich utajnienie wynika z innych ustaw, z niczego innego chyba, że inne ustawy wskazują, że coś 
ma być tajne tu w tym przypadku nie ma niczego tajnego, rozumiem, że komplet, będę miała 
wgląd w komplet dokumentów domniemywam, że nie jestem stroną, no więc właśnie i dlatego 
pytam, czyli muszę znaleźć kogoś kto się domyśli, że jest stroną w tej sprawie i przyjść z tym 
kimś, jest to wyjście, dziękuję, nie czekam na odpowiedź  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
Szanowna Pani jeszcze raz powiem, że wszystkie procedury są tutaj zachowane a jeżeli w 
postępowaniu jest ponad 20 stron robi się to obwieszczeniem, a nie informuje się każdego 
zainteresowanego  
 
radna powiatowa Małgorzata Fertała 
to ja jeszcze raz Pani powiem jakie procedury są zachowane skoro wszczyna się postępowanie, 
które już jest zakończony, dziękuję  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
mogę odpowiedzieć  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę, na tym kończymy tą dyskusję  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
dokładnie, te procedury, które zostały objęte wnioskiem, który wpłynął do Urzędu Gminy 
Zaniemyśl i w tych, tylko w tym zakresie, w którym Gmina i Wójt ma swoje kompetencje  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
ale powiedziałem, że zakończyliśmy dyskusję na ten, w tym punkcie, czy ktoś Państwo jeszcze 
chce zabrać głos, bardzo proszę Pani Monika Niemier  
 
Monika Niemier 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja mam takie pytanie do Pani Wójt a mianowicie proszę mi 
tylko powiedzieć czy to prawda, że 30 marca spotkała się Pani z moim obecnym pracodawcą i 
wyraziła swoje niezadowolenie z przysługującego mi obywatelskiego prawa jako mieszkańca 
Gminy Zaniemyśl do składanych przeze mnie wniosków o udzielenie informacji publicznej  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
czy Pani Wójt , dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa chce zabrać głos, nie widzę, o przepraszam, 
przepraszam proszę Radna Kamila kołacka  
 
radna Kamila Kołacka 
dziękuję bardzo, ja tylko chciałam jeszcze raz wrócić do tego mojego zapytania, które złożyłam 
odnośnie tego naszego światłowodu we wsi, o zebranie które ma się odbyć 18 maja 2023 roku 
bowiem z tej odpowiedzi jednoznacznie wynika, że to zebranie miało być tylko dla mieszkańców 
Lubonieczka, dlatego ja bardzo proszę i apeluję, żeby Sołtysi z zainteresowanych Sołectw dostali 
taką informację i żeby na to zebranie, w tym zebraniu mogli uczestniczyć, dziękuję bardzo  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dziękuję bardzo proszę Pani Wójt  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
tak jak powiedziałam będzie ta informacja przekazana za pomocą adresów mailowych tak, żeby 
Sołtys te osoby , które są zainteresowane zabrał ze sobą  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
bardzo proszę Pani Sołtys do mikrofonu, halo proszę do mikrofonu  
 
sołtys Sołectwa Mądre Cecylia Nowak 
ja mam pytanie te Sołectwa, które już mają te światłowody to nie muszą być  
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
nie, nie absolutnie nie  
 
Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 
to tylko zainteresowani z tego co wiem to najbardziej zainteresowany jest Lubonieczek, Polesie, 
Jaszkowo, to są te trzy Sołectwa, które te w tej chwili najbardziej są zainteresowane tym 
Internetem  
 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 
dobrze, Drodzy Państwo skoro nie ma więcej zgłoszeń przychodzimy do ostatniego punktu 
zamknięcie sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 53 sesję Rady Gminy 
Zaniemyśl, bardzo dziękuję Państwu za udział do widzenia, do zobaczenia  

Przewodniczący Gmina Zaniemyśl 

/-/ Jerzy Grześkowiak 

przygotował(a): Barbara Madajczak 
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